
 

 

 

 

 

commissie openbare werken, patrimonium, informatica, personeel, ruimtelijke ordening, stedenbouw, 

wonen, stadsherwaardering en juridische zaken 

 

verslag van  24 /10/2018 

verslaggever Jos Hermans 

voorzitter Jos Hermans 

agenda       

aanwezig Martine Rens ,Wouter Lissens, Jean Defau, Johny van Stiphout, Pascale Grootjans, Dirk Smolders, 

Bart Thomas,  Karin Struyf, Jos Mombaers, Eddy Poffé, Jos Hermans   

verontschuldigd //// 

 

 

 

 

De voorzitter opent de vergadering om 21.00 u. Het verslag van de vorige raadscommissie wordt 

rondgedeeld en na lezing zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 

Bespreking agendapunten gemeenteraad. 

 

PC 17-1 RUP De drie Tommen – herziening en definitieve vaststelling. 

 

Schepen Mombaers deelt mee dat het oorspronkelijke RUP uitvoerbaar was in 2010. De herziening van 

het RUP had voornamelijk als doel de verkoopsvoorschriften voor de zone lokaal bedrijventerrein op te 

heffen. De aanpalende bedrijven hadden geen interesse in de aankoop van bedrijfsterrein. Nu werd het 

RUP aangepast om andere bedrijven ook toe te laten tot de aankoop. 

De gemeenteraad heeft in zitting van maart 2018 het RUP voorlopig vastgesteld. 

Tijdens het openbaar onderzoek werden geen opmerkingen geformuleerd zodat nu het RUP definitief kan 

worden vastgesteld. Vervolgens is het aan de deputatie en de Vlaamse Regering om de administratieve 

procedure af te ronden en het RUP uitvoerbaar te maken. 

 

PC 16- Gebouwen 

 

Schepen Poffé licht toe dat het schepencollege dringende herstellingswerken heeft laten uitvoeren aan de 

puntgevel van de pastorie Sint-Pieter te Vissenaken. De schade aan de puntgevel was volgens het bureau 

Brasseur-Trekels van die aard dat er gevaar is voor vallende brokstenen. Het schepencollege heeft dan 

ook bij hoogdringendheid de uitvoering van de werken toevertrouwd aan de firma Gilicon. Tevens werd 

besloten om de nodige budgettaire verschuivingen te doen om deze uitgave te financieren. 

De gemeenteraad wordt gevraagd om kennis te nemen van de beslissing van het schepencollege. 

 

PC 18 – Openbare Werken 

 

Schepen Poffé geeft toelichting bij de vraag van AWV- Vlaams-Brabant om akkoord te gaan inzake 

volgende onteigeningsplannen in het kader van de werken aan de Noordelijke Vesten. 

- Kruispunt van de N3 Bergévest met de Slachthuisstraat ten nutte van het tennisterrein van  RC 

Tienen 

- Kruispunt N3 – Kabbeekvest met de Veldbornestraat Residentie Breugelhof 

Enkele raadsleden merken op dat de nieuwe muur aan het tennisterrein esthetisch wat tegenvalt. 

Zij vinden dat een parement beter zou zijn en mooier ogen. 

 

Vragenronde: 

 

- Raadslid Defau stelt dat bij de verbouwing van de inkom van de bibliotheek de openingssteen 

werd weggenomen. De schepen kijkt dit na. 

- Raadslid Bart Thomas vraagt toelichting bij contract van de firma Heylen omtrent het onderhoud 

van de bloemenweide aan de drie tumuli. Raadslid drukt zijn spijt uit dat het onkruid zo hoog 
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staat. Schepen Poffé is van mening dat wat flexibeler moet ingespeeld worden op de reeks 

maaibeurten. De schepen laat dit weten aan de technische dienst voor overleg. 

- Raadslid Thomas vraagt naar verder verloop van het dossier parking in Grimde. 

- Raadslid van Stiphout vraagt naar de ophaling van de afgevallen bladeren in de wijk Nieuw-

Overlaar. Schepen Poffé verwijst naar de inplanning door de Technische dienst.  Raadslid van 

Stiphout verwijst nog naar zijn tussenkomsten in verband met de gele strepen ter hoogte van de 

nummers 92-94 Diestsesteenweg. Het raadslid meent dat de uitvoering van de strepen niet 

gebeurt overeenkomstig de beslissing van de gemeenteraad van januari 2018. Tevens herhaalt 

voornoemd raadslid zijn vraag naar het insnoeien van de bomen in de wijk Nieuw-Overlaar. 

Schepen Poffé verwijst naar de moeilijkheid voor uitvoering van dit werk (behoefte aan 

hoogtewerker). De schepen zal nogmaals vragen om dit werk in te plannen. 

 

 

Er zijn geen vragen meer. De voorzitter sluit de vergadering om 21.55 u. 

 

 

 

De voorzitter-verslaggever,     De Schepenen, 

 

 

 

Jos Hermans.       Jos Mombaers en Eddy Poffé 

 

 


